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Zápis 

z 3. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 29. 3. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renata Balašová, Jan Bartoš, Václav Balšánek,  

Ing. Mgr. Jan Kubeš, Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, 

Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Ing. Jiří Veselka, MBA 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Bc. Jana Kvapilová 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 3. zasedání výboru v roce 

2023. Doplnil, že se z účasti na jednání omluvil Ing. Veselka, MBA. Poté konstatoval, že je 

přítomno 7 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program  

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Prezentace sportovních klubů Ing. František Příhoda 

(FBC) 

3.  Materiál předkládaný zastupitelstvu města: 

Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu "FCI Agility World 

Championship Czech republic, Liberec 2023" 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Informace o materiálech projednaných radou města Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Informace o dotacích poskytovaných ze Sportovního 

fondu – programu 6.1 pravidelná sportovní činnost dětí 

a mládeže (průběh vyúčtování dotací za rok 2022, 

podávání žádostí na rok 2023)  

Mgr. Petr Židek, MPA 

6.  Různé  

Ing. Vytiska navrhl, aby body programu prezentované panem náměstkem Mgr. Židkem, MPA, 

byly předřazeny před bod „Prezentace sportovních klubů“. 

Jiné připomínky nikdo nevznesl, bylo hlasováno o upraveném návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Mgr. Zákoucký, MUDr. Vytiska a Ing. Mgr. Kubeš, počet členů výboru 

na jednání je 10. 
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2. Materiál předkládaný zastupitelstvu města - Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního 

města Liberec na podporu projektu "FCI Agility World Championship Czech republic, 

Liberec 2023" 

Mgr. Židek, MPA, představil projednávaný materiál. Uvedl, že materiál byl předložen radě 

města dvakrát s tím, že návrh na poskytnutí dotace byl, po projednání s kolegy a žadatelem 

dotace, ponížen na 800 000 Kč. Zbývající částka z alokovaných financí na tuto akci v rozpočtu 

města bude využita na jiné dotace.  

Po krátké diskuzi nechal Ing. Vytiska hlasovat. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 8 2 0 0 PŘIJATO 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města 

Mgr. Židek, MPA, podal informace o materiálech projednaných v radě města. 

4. RM dne 7. 3. 2023 

 „Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu Využití 

areálu městského stadionu v Liberci při hasičských soutěžích pořádaných SH ČMS – 

Okresním sdružením hasičů Liberec" – schválená dotace ve výši 38 000 Kč. 

 „Návrhy na řešení hromadného podnětu na výstavbu moderního a bezpečného Skateparku 

– celobetonového a bezúdržbového“ - předpokládaná částka je 8 000 000 Kč, park bude 

bezpečnější a méně hlučný, postavena bude bílá zeď pro sprejery, současné prvky se 

rozmístí k libereckým školám a na podobná místa. 

5. RM dne 21. 3. 2023 

 „Dodatek č. 4 ke smlouvě o spolupořadatelství při zajištění organizace Liberec Nature Run“ 

-  termín závodu je plánován na 29. 9. a 30. 9. 2023, spoluúčast města je schválena ve výši  

149 999 s DPH. Dohodnuta byla další forma podpory, a to, že registrovaný účastník bude 

moci v době závodu využít MHD zdarma, úklid po závodu, který provádí TSML, bude 

účtován za nákladové ceny. 

 „Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu Night run 

Liberec 2023" – schválená dotace ve výši 50 000 Kč. 

 „Zpráva o využití hodin veřejné služby ve Sportovním areálu Svojsíkova za rok 2022“ - 

jedná se o přehled využívání areálu veřejností a organizacemi. 

Mgr. Zákoucký se dotázal na podporu oblastních hasičských soutěží. Zmínil, že v minulosti 

byly podobné akce řešeny prostřednictvím programu 6.2 a vyhodnocoval je Výbor pro sport. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že se jedná o individuální dotaci, nikoliv o podporu ze sportovního 

fondu. Program Sportovního fondu 6.2 na jednorázové sportovní akce v letošním roce není 

plánován vyhlásit. 
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4. Informace o dotacích poskytovaných ze Sportovního fondu – programu 6.1 pravidelná 

sportovní činnost dětí a mládeže (průběh vyúčtování dotací za rok 2022, podávání 

žádostí na rok 2023) 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že vyúčtování dotací poskytnutých ze Sportovního fondu v roce 2022 

podaly všechny kluby, nyní probíhá kontrola. Dále hovořil o podaných žádostech o dotaci ze 

Sportovního fondu na rok 2023 – součet požadovaných částek činí 19 147 016 Kč. V současné 

době probíhá postupná kontrola přijatých žádostí, kde již byly u některých dokumentů zjištěny 

nedostatky, které budou, prostřednictvím oddělení sportu a majetkové evidence, společně 

s žadateli a v souladu s vyhlášenými podmínkami programu, řešeny. Na jednání dubnového 

zasedání výboru bude předložen přehled (tabulka) podaných žádostí, aby mohly být 

vyhodnoceny a následně předloženy orgánům města k rozhodnutí. 

MUDr. Vytiska se dotázal na materiál projednávaný v radě města, který se týká projektu 

rekonstrukce libereckého bazénu. 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že rada města vybrala způsob, v případě že bude rozhodnuto  

o rekonstrukci bazénu, jak bude provedena veřejná zakázka. Rada města rozhodla o otevřeném 

výběrovém řízení. Následně hovořil o návrhu projektu a financování, a dále shrnul aktuální 

technický stav bazénu.  

Poté pan náměstek pozval všechny přítomné na veřejnou prezentaci k projektu rekonstrukce 

bazénu, která se uskuteční dne 25. 4. 2023, v 17:30 hodin, v zasedací místnosti č. 11 budovy 

historické radnice. Požádal členy Výboru pro sport, pokud mají k prezentaci nějaké dotazy, aby 

je, pokud to bude možné, zaslali písemně a s dostatečným časovým předstihem, aby na ně mohl 

při prezentaci případně odpovědět. 

 

 

5. Prezentace sportovních klubů 

Ing. Příhoda provedl prezentaci spolku FBC Liberec. Hovořil o vzniku, historii a současnosti 

florbalu, dosažených úspěších, jak v České republice, tak v Liberci. Dále zmínil jednotlivé 

mládežnické kategorie a jmenoval též pořádané akce. Ke své činnosti využívá spolek 2 haly,  

a to halu na ZŠ Dobiášova a halu Dukly Liberec. Následně hovořil o rozpočtu a financování 

klubu.  

Spolek se snaží vést děti ke sportovní všestrannosti, slušnosti a preferuje též klubové hodnoty. 

V současné době má klub 391 dětí, 21 mládežnických týmů v 16ti soutěžích, 110 dospělých 

hráčů.  

Na závěr Ing. Příhoda poděkoval za poskytovanou podporu ze strany města. 

 

6. Různé 

Mgr. Balašová požádala o možnost provést prezentaci festivalu Sportfilm 2023 na příštím 

zasedání Výboru pro sport. 

Ing. Vytiska navrhl, aby během tohoto volebního období dostaly prostor pro prezentaci i spolky 

a kluby, které nemají své zástupce ve Výboru pro sport.  

Ing. Vytiska navrhl uskutečnit výjezdní zasedání některého z následujících výborů v areálu 

sportovního zařízení či klubu.  

Ing. Trita se dotázal, zda je možné řešit vyhlášení následujících fondových dotací na celoroční 

činnost již na konci roku. Dále se dotázal, zda by se tato záležitost dala nějakým způsobem 

iniciovat. 
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Ing. Vytiska vysvětlil, že vyhlášení programu ze Sportovního fondu je závislé na projednávání 

rozpočtu zastupitelstvem města. Teprve po jeho schválení mohou být vyhlašovány jednotlivé 

programy. 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16:40 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 26. 4. 2023 od 15:30 hodin v zasedací 

místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 4. 4. 2023. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


